

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/460

有關9月份午膳訂購安排

敬啟者:

本校現透過電子方式發放9月份飯單(請家長必須查閱附件飯單上的所有資訊,包括飯盒的用 料詳情等),請家長務必於7月14日下午1時或之前 填妥選項,並直接利用 eClass 進行電子繳費。 在學校訂購午膳可以確保同學的飲食營養均衡,這對同學的健康成長非常重要。我們鼓勵家 長為同學訂購午膳,以提供更好的飲食選擇。如果不訂購午膳,家長必須為同學準備午膳飯盒,

確保他們能夠攝取足夠營養。

9月份午膳收費如下:

時段	日數	每份金額	須付金額
9月3日至9月30日	20 日	港幣 30 元正	港幣 600 元正

由於9月1日及9月2日為半天上課,同學無需訂飯。

若 貴子弟當天未能回校,請家長按照告假手續於當天上午9時前致電通知學校,由學校統 一安排退飯。

如有查詢,請致電24611555與校務處聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年七月四日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

> Parents Circular 2024-2025/460 Lunch Ordering Arrangements for September

Dear Parents/Guardians,

Our school is now distributing the lunch menu for September electronically (please ensure that parents review all information on the attached menu, including details about the meal ingredients). Parents must complete the options by 1PM on July 14 and make the electronic payment directly through eClass.

Ordering lunch at school ensures that students have a balanced diet, which is crucial for their healthy growth. We encourage parents to order lunch for their children to provide better food options. If lunch is not ordered, parents must prepare lunch boxes to ensure that their children receive sufficient nutrition.

For details of the lunch fees for September, please refer to the table below:

Period	Days	Amount per meal	Total Amount
Sept 3 to Sept 30	20	HKD 30	HKD 600

Due to half-day classes on September 1 and September 2, no meal orders are required for those days.

If your child is unable to return to school on a particular day, please notify the school by calling before 9 AM on that day, following the leave procedure. The school will arrange for a refund of the lunch.

Should you have any enquiries, please contact the school office at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal 4 July 2025